

TIDEWATER CHINESE SCHOOL STUDENT COUNCIL ASSOCIATION
<https://tidewaterchineseschool.org>



Recent activity: Several Tidewater Chinese Chinese School students won youth leadership awards at OCA-Eastern Virginia Chapter's Annual Meeting on Sunday, January 4th. Congratulations to the award winners!

- SCA Publicist Anna Ying: Youth of the Year
- Henry Yu and SCA Secretary Hannah Ying: Youth of Achievement
- Alexis Mojares and Stella Zhu (past SCA officer): Outstanding Youth



Winter memory video:

Students shared their winter adventures and fun activities with SCA and we made a winter memory video. Check it out on our YouTube Channel: <https://www.youtube.com/watch?v=18Hh84AJ2SU>

Upcoming Events:

Hampton Roads' New Year Gala will be on February 7th from 2-5PM. Please come for an afternoon of performances, activities, and Chinese culture!



TCS Youth Orchestra rehearsing for the New Year Gala, led by Dr. Hou

PAST EVENTS

December & January:

- TCS Talent Show (12/13/25)
- OCA-EVC Awards Banquet (1/4/26)

RECENT NEWS

Please join the new Chorus enrichment class at TCS! Nina Ye is the teacher.

Classes are every Saturday afternoon at ODU.



泰华德中文学校学生会主办
学校网站 <https://tidewaterchineseschool.org>



近期活动：多位泰华德中文学校的同学们参加了 1 月 4 日 OCA 东弗吉尼亚分会的年度晚宴及颁奖晚会。恭喜各位获奖的同学！

- 学生会宣传员 Anna Ying: 年度青年奖
- Henry Yu 和学生会秘书 Hannah Ying: 杰出青年奖
- Alexis Mojares 和前 SCA 成员 Stella Zhu: 优秀青年奖



冬日回忆视频：

同学们分享了他们寒假的精彩活动，学生会制作成了一段冬季回忆视频。欢迎到我们的 YouTube 频道观看：

<https://www.youtube.com/watch?v=18Hh84AJ2SU>

Upcoming Events:

我们当地的中国新年晚会将于 2 月 7 日下午 2 点至 5 点举行。欢迎前来欣赏精彩的表演、参与各种活动，体验浓厚的中国文化！



侯老师指挥的乐团正在为新年晚会进行彩排。

PAST EVENTS

十二月和一月：

- TCS 才艺秀 (2025 年 12 月 13 日)
- OCA-EVC 颁奖晚宴 (2026 年 1 月 4 日)

RECENT NEWS

欢迎加入 TCS 新开设的合唱班！老师是叶老师。

每周六下午 1 点在 ODU 上课。

